

and local newspapers in those places and localities where the Committee is planning to travel and hold public hearings.

The Joint Chairman, Mr. MacGuigan, read a draft report to the Senate and to the House of Commons seeking authority to hire staff.

On motion of Senator Phillips, it was *Agreed*,—That the draft report to the Senate and to the House of Commons be adopted and the Joint Chairmen ordered to present it.

Ordered,—That the Joint Clerks be authorized to obtain such documents as the Joint Chairmen may direct from the Queen's Printer.

At 8:05 p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, May 28, 1970
(3)

The Special Joint Committee of the Senate and of the House of Commons on the Constitution of Canada met this day at 11:10 a.m. The Joint Chairman, Mr. MacGuigan, presided.

Members present:

Representing the Senate: Senators Cook, Flynn, Giguère, Grosart, Lamontagne, Lang—(6).

Representing the House of Commons: Messrs. Alexander, Allmand, Baldwin, Breau, Brewin, Hogarth, Lewis, MacGuigan, McQuaid, Osler, Woolliams—(11).

Also present: From the Senate: Senator Yuzyk; From the House of Commons: Mr. Ritchie.

Appearing: The Honourable John Turner, Minister of Justice and Attorney General of Canada.

In attendance: Mr. R. B. Bryce, Economic Adviser to the Prime Minister on the Constitution. *From the Department of Justice:* Mr. D. S. Maxwell, Deputy Minister and Deputy Attorney General of

dans les journaux principaux et locaux des endroits et localités où le Comité projette de voyager et de tenir des séances publiques.

Le coprésident, M. MacGuigan, donne lecture d'un projet de Rapport au Sénat et à la Chambre des communes qui demande l'autorisation d'embaucher du personnel.

Le sénateur Phillips propose, et *Il est convenu*,—Que le projet de Rapport au Sénat et à la Chambre des communes soit adopté et que les coprésidents soient autorisés à le présenter.

Il est ordonné,—Que les cogreffiers du Comité soient autorisés à obtenir de l'Imprimeur de la Reine les documents réclamés par les coprésidents.

A 8h. 05, la séance du Comité est levée jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le JEUDI 28 mai 1970
(3)

Le Comité mixte du Sénat et de la Chambre des communes sur la Constitution du Canada se réunit ce matin à 11h 10. Le coprésident, M. MacGuigan, occupe le fauteuil.

Présents:

Représentant le Sénat: les sénateurs Cook, Flynn, Giguère, Grosart, Lamontagne, Lang—(6).

Représentant la Chambre des communes: MM. les députés Alexander, Allmand, Baldwin, Breau, Brewin, Hogarth, Lewis, MacGuigan, McQuaid, Osler, Woolliams—(11).

Également présents: Du Sénat: Le sénateur Yuzyk; de la Chambre des communes: M. Ritchie, député.

Comparaît: L'honorable John Turner, ministre de la Justice et procureur général du Canada.

Témoins: M. R. B. Bryce, conseiller économique du premier ministre sur la Constitution. *Du ministère de la Justice:* MM. D. S. Maxwell, sous-ministre et sous-procureur général du Canada; T. B. Smith,